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Treballem per fer més fàcils els moments més difícils ...
• Incineracions 
	 (concessió	oficial)
• Trasllats internacionals
• Repatriaments

• Venda i col·locació de làpides
• Servei de floristeria 
 nacional i internacional
• Gestió integral de tràmits per defunció
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El Partit Socialdemòcrata (PS) 
considera que les xifres que el 
pressupost d’enguany destina a 
la justícia són “de les més baixes 
dels últims anys”. En concret, el 
primer secretari de la formació, 
Pere López, va explicar que la 
partida per a aquest concepte 
s’ha reduït un 25% amb relació 
al 2011, de manera que ha pas-
sat de 9,5 a 7,5 milions d’euros. 
I això està passant, segons el PS, 
en uns moments en què la jus-
tícia “té serioses dificultats per 
tirar endavant la seva tasca del 
dia a dia” i necessita cada vega-
da més recursos humans i mate-
rials per portar a terme la fun-
ció que té encomanada, i també 
per construir la seva nova seu. 
“És una contradicció més entre 
el que DA manifestava al seu 
programa electoral i el que fi-
nalment ha fet, la qual cosa de-
mostra que la justícia no és una 
prioritat per als demòcrates”, va 
manifestar López. 

Els socialdemòcrates criti-

quen que durant el debat del 
pressupost la majoria no accep-
tés cap de les esmenes que pre-
tenen precisament incrementar 
els recursos de la justícia. Una 
d’elles apostava per destinar-hi 
mig milió d’euros que tenen com 
a finalitat la realització d’obres 
públiques i l’adquisició de les 
aplicacions informàtiques que 
la justícia necessita per moder-
nitzar-se. “Sembla que DA no 

vulgui que tinguem una justí-
cia eficient i amb recursos”, va 
recalcar López, que va criticar 
també que durant el debat del 
projecte de pressupost es parlés 
de moltes qüestions que no hi 
tenen relació, com l’IGI o els ter-
minis de preavís dels lloguers, i 
en canvi aquesta qüestió quedés 
“en un segon pla”.

El PS va criticar també que 
el Govern hagi aparcat momen-

tàniament la reforma global de 
l’administració pública, quan és 
una altra de les grans reformes 
amb què DA es va comprometre  
a la passada campanya electo-
ral, i hagi optat per prioritzar 
tan sols les modificacions dels 
complements de jubilació dels 
funcionaris. El primer secretari 
del partit va afirmar que aquest 
és “un plantejament erroni i 
equivocat” i posa de manifest “la 
incapacitat dels demòcrates per 
tirar endavant  les promeses que 
van fer”.  “El que es necessita és 
una reforma global de l’admi-
nistració, i no només pedaços”, 
va argumentar López. A més, el 

dirigent socialdemòcrata va la-
mentar que l’executiu no utilit-
zi “el bon treball” que durant la 
passada legislatura es va fer en 
aquest àmbit, fet que dóna ara 
com a resultat que quan gairebé 
es compleixen tres anys de legis-
latura, “tota la feina estigui per 
fer”, la qual cosa farà, segons la 
seva opinió, que segurament la 
qüestió quedi pendent per als 
propers quatre anys.

Pel que fa a la intenció del 
Govern de regular el dret de 
vaga aviat, tal com va anunciar 
el ministre portaveu, Jordi Cin-
ca, López va opinar que serà un 
altre “pedaç”  si no es fa conjun-
tament amb la reforma del Codi 
de relacions laborals. “Ens deixa 
desconcertats que es vulgui fer 
per separat la regulació d’aques-
tes dues qüestions”, va afegir. 
López creu que la nova regulació 
en aquest àmbit ha de compor-
tar “que el paper dels sindicats 
surti reforçat” perquè la legisla-
ció en vigor no ha suposat que 
fins ara s’hagin pogut constituir 
sindicats en el sector privat. 

El PS critica que la partida per a la 
justícia sigui “més baixa que mai”
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Socialdemocràcia i Progrés 
(SDP) considera un “escàndol” 
la retirada de la nota de premsa 
del departament d’Estadística 
relativa al nombre de visitants 
del desembre. Així ho va dir 
ahir el president de la forma-
ció, Víctor Naudi, segons el qual 
es demostra una vegada més 
que el Govern treballa “des de 
la improvisació, com en altres 
qüestions, i va amb una saba-

ta i una espardenya”. El partit 
troba que “no és seriós” que 
s’actuï d’aquesta manera amb la 
intenció de “camuflar” la baixa-
da de visitants, ja que aquestes 
dades són una eina bàsica per 
als professionals i, a més, cre-
uen que s’està donant una mala 
imatge també de cara a l’exteri-
or. Més enllà d’aquest incident, 
SDP troba que el Govern “no 
té projecte turístic ni de país” i 
que no ha avançat en qüestions 
importants en aquest àmbit, 

com per exemple la revisió de 
la classificació hotelera. “Han 
passat tres anys de legislatura i 
no s’ha avançat pel que fa a la 
classificació hotelera, tot i que 
és una demanda del sector”, va 
assenyalar Delfí Roca, membre 
de la comissió de política naci-
onal. SDP aposta també, segons 
Roca, per una participació i im-
plicació més gran de les empre-
ses privades a l’hora de definir 
la política turística “perquè An-
dorra Turisme no sigui un pou 

sense fons al qual van molts 
diners sense que hi hagi cap 
transparència”. D’altra banda, 
Naudi creu que el projecte per 

fer una font de colors al riu no-
més és “vendre fum” i va opinar 
que una proposta d’aquest tipus 
s’ha d’anunciar amb temps.

SDP troba un “escàndol” l’afer 
relatiu a les dades de visitants 

turisme

El president de Socialdemocràcia i Progrés (SDP), Víctor Naudi.
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l’administració 
pública necessita 
una reforma global i 
no només pedaços




